
 

  
 
 

Referat Studienævn for Audiologopædi  
 
 
Dato og tidspunkt: 5. oktober 2020 
Lokale: Zoom møde 
Til stede: Rineke Brouwer (RB), Jesper Schmidt (JS), Laila Kjærbæk (LK), Maja Amalie Freud-

Blomquist (MAFB), Maja Louise Runa Jensen (MLRJ), Stine Gamborg Lautrup 
(SGL), Stine Sunke Isaksen (SSI), Thomas O. Madsen (TOM)(ankom under pkt 3a), 
Heidi Christensen (HC) 

Afbud fra: - 
Referat sendt til  
orientering til: Sharon Millar, Jesper Tinggaard Svendsen 
Referent:  Dorte Cohrt Nebel 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 5. oktober 2020  
2. Godkendelse af referat af 14. september 2020 
3. Meddelelser 

a) Studienævnsformanden 
b) De studerende 
c) Sekretariatet 

4. Merit- og dispensationsansøgninger – SAGA 
5. Sager til behandling eksamen 
Ingen sager til behandling  
6. Sager til behandling studieordninger 

a) Ændring af fagbeskrivelse Neurobiologi og neurologi 
7. Sager til behandling kvalitetspolitikken 

a) Godkendelse af ny evalueringsstrategi samt nyt spørgeskema (jf. Koncept om Evalue-
ringsstrategi) (bilag)  

b) Eksamensevaluering – udviklingen i de studerendes deltagelse og præstationer ved prø-
ver monitoreres, og der igangsættes om nødvendigt tiltag for forbedring heraf.  

c) Forskningsbasering: Godkendelse af formulering i studieordningerne vedr. de studeren-
des mulighed for at være i kontakt med forskere og på hvilke måder de studerende kan 
indgå i forskningslignende aktiviteter (bilag)  

d) Undervisningsaktivitet: I tilfælde hvor fag ændres elle udskiftes, skal studienævnet sikre, 
at universitetets undervisningsgaranti overholdes (bilag)  

e) Orientering om eksamensplaner (bilag)  
8. Andre sager til behandling 
Ingen sager til behandling  
9. Sager til behandling undervisning 

a) Undervisningsevaluering: Stemmelidelser (2 bilag) 
b) Undervisningsevaluering: Projektorienteret forløb bachelor F20 (bilag)  

10. Eventuelt 
 
 
Ad pkt. 1 
Det blev besluttet at tilføje punkt 8a) Spydspidsprojektet 2021. Herefter blev dagsor-
denen godkendt.  
 
Ad pkt. 2 
Referat fra 14. september 2020 er godkendt via skriftlig høring.  
 
Ad pkt. 3 

a) Formanden 
- Orienterede om resultater fra UniTest. Det viser sig, at af 103 ansøgere 

har 79 deltaget i UniTest. Gennemsnittet for testen ligger op ad gennem-
snittet for Humaniora, men scoringerne ligger lidt mere grupperet i midten 
med færre outliers såvel nedad som opad. Bemærk, at det udelukkende 
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 Side 2 

er information om resultat for hele ansøgerfeltet og ikke et udtryk for 
dem, der reelt er kommet ind på uddannelsen.  

- Oplyste at arbejdet med at skemalægge næste semester er påbegyndt. 
Fakultetet forventer som udgangspunkt, at F21 skal fungere under sam-
me regelsæt som E20. Det betyder, at der ikke kan påregnes 100% fy-
sisk tilstedeværelse. RB har derfor forespurgt undervisere og fagansvar-
lige om ønsker for undervisningsformer og med udgangspunkt i dette la-
vet en prioriteringsliste for hvert semester.  

- Informerede om, at studieadministrationen i samarbejde med en gruppe 
undervisere har drøftet forskellige muligheder for alternative måder at af-
holde praktik på, såfremt COVID-19 forhindrer praktik på BA i foråret. Der 
foreligger en række ideer, som der arbejdes videre med.  

- Oplyste, at studieadministrationen har gennemført en række tiltag for at 
strømline arbejdet, herunder en gennemgang og opdatering af et admini-
strationsårshjul, aftaler med audiologistudiet om procedurer, udpegning 
af holdrepræsentanter på alle årgange. 

- Orienterede om, at der løbende komme feedback ind vedr. undervisnin-
gen til E20 på både audiologopædi og andre uddannelser, dels via mø-
der men også via et projekt, som vi har med SDUUP. Der er en del for-
hold, som er anderledes og mindre optimalt end almindeligt. Det ser også 
ud til at undervisere og studerende løbende justerer, hvordan forløbene 
tilrettelægges.  

- Informerede om, at Studiepraktik og Studerende for en dag planlægges 
som online begivenheder.  

b) De studerende:  
- Oplyste, at der har været en rettelse i referatet fra Fagrådet, hvoraf det 

nu fremgår, at punktet om at der ikke er nok information og information 
kommer meget sent hovedsageligt er rettet mod Studienævn for Audiolo-
gi. 

- Orienterede om at studerende på 3. semester frygter for eksamen i Neu-
robiologi og neurologi. De har fremsendt en henvendelse til begge stu-
dienævn.  

- Informerede om samarbejdet med IDA institute og mulighed for events.  
- Oplyste, at Fagrådet arbejder hårdt med at få repræsentanter fra alle år-

gange. 
- Informerede om at Fagrådet også arbejder hårdt på at få igangsat events 

online.  
c) Sekretariatet: 

- Oplyste, at møde vedr. praktik for 5. semester er aflyst.  
 
Ad pkt. 4 
Der blev behandlet 6 ansøgninger, se fortroligt referat.  
 
Ad pkt. 5 
Ingen sager til behandling  
 
Ad pkt. 6 

a) Studienævnet har med undren noteret sig ændringen i fagbeskrivelsen, ikke 
mindst at ændringen allerede er offentliggjort på hjemmesiden. Studienæv-
net kan ikke umiddelbart godkende ordlyden, idet det pålægger underviseren 
opgaver med at besvare alle spørgsmål. Studieleder tager kontakt til studie-
ledelsen på Audiologi for at gøre opmærksom på vores undren og med hen-
blik på at finde en fælles løsning.  



 

 Side 3 

 
Ad pkt. 7 

a) Studienævnet gennemgik den foreslåede evalueringsstrategi og det blev fo-
reslået at fritekstfelter i spørgeskemaet fastholdes samt at alt indarbejdes i 
det af fakultetet udarbejdede skema. Evalueringsstrategi og spørgeskema 
rundsendes i studienævnet inden indlevering til fakultetet.  

b) Punktet udsættes til næste møde, da tal for F20 endnu ikke er tilgængelige 
(16.11.2020). 

c) Studienævnet godkendte den nuværende formulering for bacheloruddannel-
sen og godkendte at formulering for kandidatuddannelsen ændres til: Stude-
rende har mulighed for kontakt til forskere gennem forskningsbaseret under-
visning. Herudover bliver studerende regelmæssigt inviteret med til arran-
gementer som omhandler forskning (masterclass, seminar, forelæsning ol.). 
Endvidere kan studerende i visse situationer blive inddraget i forskningspro-
jekter, der forestås af forskere tilknyttet uddannelsen. 

d) studienævnet gennemgik oversigten over timetal på uddannelserne. Der har 
været ændring i studieordningen for kandidatuddannelsen og det er sikret, at 
timetal overholdes.  

e) studienævnet blev orienteret om eksamensplan for V20/21, så den herefter 
kan offentliggøres.  

 
Ad pkt. 8 

a) Punktet blev ikke behandlet på mødet.  
 
Ad pkt. 9 

a) Stemmelidelser: Godkendt uden bemærkninger 
b) Praktik: Godkendt uden bemærkninger  

 
Ad pkt. 10 
- 
 
 

Næste møde afholdes 
mandag den 26. november 2020, kl.13:15-16:15 som Zoom møde. 

 
 
 
Rineke Brouwer  
Studienævnsformand            /           Dorte Cohrt Nebel 
             Studienævnssekretær 
 
 


